
 

Protokół z XXIII sesji Rady Powiatu Braniewskiego w dniu 12 marca 2021 roku. 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

 

Obrady o godzinie 09:00 otworzył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ł. Korneluk 

na podstawie listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, stwierdził 

prawomocność obrad. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych.  

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad (załącznik nr 2) i zapytał czy są wnioski 

o jego uzupełnienie lub zmianę.  

Starosta zgłosił rozszerzenie porządku o następujące uchwały Rady Powiatu Braniewskiego:  

- w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Braniewskiego na 2021 rok,  

- w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu Braniewskiego na 2021 

rok,  

- w sprawie podziału środków przyznanych Powiatowi Braniewskiemu przez Państwowy 

Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych w 2021 roku.  

W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie: 

-  punkt w sprawie rozszerzenia porządku obrad w pkt 22  „Podjęcie uchwały Rady Powiatu w 

sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Powiatu Braniewskiego na 2021 rok, 

(załącznik nr 3) 

za – 15             przeciw – 0                     wstrzymało się – 0                  nie głosowało-0 

-  punkt w sprawie rozszerzenia porządku obrad w pkt 23  „Podjęcie uchwały Rady Powiatu w 

sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Braniewskiego na 2021 rok (załącznik nr 4) 

za – 15             przeciw – 0                     wstrzymało się – 0                  nie głosowało-0 

-  punkt w sprawie rozszerzenia porządku obrad w pkt 24  „Podjęcie uchwały Rady Powiatu w 

w sprawie podziału środków przyznanych Powiatowi Braniewskiemu przez Państwowy 

Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej 

i społecznej osób niepełnosprawnych w 2021 roku. (załącznik nr 5) 

za – 15             przeciw – 0                     wstrzymało się – 0                  nie głosowało-0 



W związku z powyższym Przewodniczący Rady wniósł o głosowanie w sprawie 

zatwierdzenia porządku obrad po zmianach (załącznik nr 6) oraz przedstawił porządek obrad 

ze zmianami: (załącznik nr 7) 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie ich prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz przegłosowanie wniosków o jego uzupełnienie lub 

zmianę. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII sesji Rady Powiatu Braniewskiego.  

4. Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej 

sesji Rady Powiatu. 

5. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie 

Braniewskim za 2020 rok. 

6. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Braniewskiego na lata 2021 - 2028. 

7. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmian w  budżecie powiatu na rok 2021. 

8. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/306/18 Rady Powiatu 

Braniewskiego z dni 9 października 2018 roku w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Braniewskiego. 

9. Podjęcie uchwały RP. w sprawie udzielenia w 2021 roku pomocy finansowej 

Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego. 

10. Podjęcie uchwały RP. w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Powiatu Braniewskiego. 

11. Podjęcie uchwały RP. w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu 

Braniewskiego. 

12. Podjęcie uchwały RP. w sprawie ustalenia Regulaminu przyznawania świadczeń 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli. 

13. Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na użycie Herbu Powiatu 

Braniewskiego. 

14. Podjęcie uchwały RP. dotycząca  zmiany Uchwały Nr XXI/162/20 Rady Powiatu 

Braniewskiego z dnia 30.11.2020 r. w sprawie  wyrażenia zgody na udzielenie 

bonifikaty od opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu dla Powiatowego Domu Dziecka 

„Słoneczne Wzgórze” we Fromborku. 

15. Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty 

rocznej z tytułu trwałego zarządu dla Powiatowego Domu Dziecka „Promyk” we 

Fromborku. 

16. Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas 

oznaczony i zastosowanie bezprzetargowego trybu zawarcia tej umowy. 

17. Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości w formie 

darowizny od Gminy  Miasta Braniewa na rzecz Powiatu Braniewskiego prawa 

własności nieruchomości stanowiących drogi, zaliczonych do kategorii dróg 

powiatowych. 



18. Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości w formie 

darowizny od Gminy Pieniężno na rzecz Powiatu Braniewskiego prawa własności 

nieruchomości stanowiących drogi, zaliczonych do kategorii dróg powiatowych. 

19. Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej na czas dłuższy niż 3 lata oraz odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia tej umowy. 

20. Podjęcie uchwały RP. w sprawie powierzenia Gminie Miasta Braniewa zadania 

zarządzania powiatową drogą publiczną. 

21. Podjęcie uchwały RP. w sprawie przejęcia niektórych zadań z zakresu administracji 

rządowej związanych z kwalifikacją wojskową w 2021 roku. 

22. Podjęcie uchwały RP. w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady 

Powiatu Braniewskiego na 2021 rok. 

23. Podjęcie uchwały RP. w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Braniewskiego 

na 2021 rok. 

24. Podjęcie uchwały RP. w sprawie podziału środków przyznanych Powiatowi 

Braniewskiemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 

zadania z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w 

2021roku. 

25. Sprawy bieżące. 

26. Zakończenie obrad. 

 

za – 15             przeciw – 0                     wstrzymało się – 0                  nie głosowało-0 

Ad.3 Przyjęcie protokołu XXII sesji Rady Powiatu Braniewskiego. (załącznik nr 8) 

Radni nie mieli uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Ad.4 Sprawozdanie Starosty Braniewskiego z prac Zarządu Powiatu w okresie od ostatniej sesji 

Rady Powiatu. (załącznik nr 9) 

 

Przewodniczący Rady zapytał, czy są pytania do sprawozdania. 

 

Radny L. Dziąg – „mam pytania odnośnie zmian w regulaminach organizacyjnych. Jakie 

zmiany wprowadzono w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w Braniewie, 

Powiatowego Urzędu Pracy w Braniewie i Zarządu Dróg Powiatowych w Braniewie oraz jaki 

jest cel dofinansowania Komendy Powiatowej Policji w Braniewie”. 

Starosta K. Motyka - „zmiany w Regulaminie Organizacyjnym Starostwa Powiatowego w 

Braniewie dotyczyły przeniesienia kompetencji, związanych ze sprawą zamówień publicznych, 

inwestycji i mienia i powierzenie nadzoru nad tą komórką dla Wicestarosty Krzysztofa 

Kowalskiego. Druga zmiana to powierzenie nadzoru nad Wydziałem Organizacji i Nadzoru 

Starostwa Powiatowego, Sekretarzowi Powiatu Braniewskiego”. W PUP w Braniewie nastąpiło 

przesuniecie między wydziałami i zaktualizowano Schemat Organizacyjny jednostki – 

dokonano zmian na stanowiskach.  



Wicestarosta M. Kudliński – „w nawiązaniu do wcześniejszych decyzji Rady powiatu, 

Zarządu Powiatu chcemy pozyskać nową posypywarkę do świadczeń prac na drogach i 

chodnikach w naszym powiecie”. 

Starosta K. Motyka – „jeżeli chodzi KP Policji w Braniewie to dofinansowanie dotyczy 

zakupu samochodu służbowego w wysokości 50 tys. zł”.  

Radny M. Sobieszczuk – „w jakiej wysokości była  udzielona pożyczka Powiatowemu 

Centrum Medycznemu w Braniewie i jakie jest jej przeznaczenie”.    

Starosta K. Motyka – „jeżeli chodzi o udzielenie pożyczki, to jest z przeznaczeniem na  

bieżące wydatki PCM, w wysokości 500 000 zł Jest to jednoroczna pożyczka, do końca tego 

roku Powiatowe Centrum Medyczne powinno spłacić tę pożyczkę. W poprzednich latach 

również udzieliliśmy takiej pożyczki i jak co roku pieniądze zostały nam zwrócone. 

 

Ad.5 Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie 

Braniewskim za 2020 rok. (załącznik nr 10) 

 

Radni nie mieli uwag do Sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w 

Powiecie Braniewskim za 2020 rok. 

 

Ad.6 Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Braniewskiego na lata 2021 - 2028. (załącznik nr 11) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. (załącznik nr 12) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 13. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/174/21. 

 

Ad.7 Podjęcie uchwały RP.  w sprawie w sprawie zmian w  budżecie powiatu na rok 2021. 

(załącznik nr 14) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 15. 

 



za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/175/21. 

 

Ad.8 Podjęcie uchwały RP. w sprawie zmiany Uchwały Nr XL/306/18 Rady Powiatu 

Braniewskiego z dni 9 października 2018 roku w sprawie uchwalenia Statutu Powiatu 

Braniewskiego. (załącznik nr 16) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 17. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXI/176/21. 

 

Ad.9  Podjęcie uchwały RP. w sprawie udzielenia w 2021 roku pomocy finansowej 

Samorządowi Województwa Warmińsko – Mazurskiego. (załącznik nr 18) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego.  

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 19. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/177/21. 

 

Ad.10 Podjęcie uchwały RP. w sprawie określenia zasad i trybu przeprowadzania konsultacji 

społecznych z mieszkańcami Powiatu Braniewskiego. (załącznik nr 20) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego (załącznik nr 21) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 22. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 



Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/178/21. 

 

Ad.11 Podjęcie uchwały RP. w sprawie w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Braniewskiego. 

(załącznik nr 23) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 24. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/179/21. 

 

Ad.12 Podjęcie uchwały RP. w sprawie ustalenia Regulaminu przyznawania świadczeń 

pomocy zdrowotnej dla nauczycieli. (załącznik nr 25) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 26. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/180/21. 

 

Ad.13 Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na użycie Herbu Powiatu 

Braniewskiego. (załącznik nr 27) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu i Promocji Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 28. 

 



za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/181/21. 

 

Ad.14 Podjęcie uchwały RP. dotycząca  zmiany Uchwały Nr XXI/162/20 Rady Powiatu 

Braniewskiego z dnia 30.11.2020 r. w sprawie  wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od 

opłat rocznych z tytułu trwałego zarządu dla Powiatowego Domu Dziecka „Słoneczne 

Wzgórze” we Fromborku. (załącznik nr 29) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 30. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/182/21. 

 

Ad.15 Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłaty 

rocznej z tytułu trwałego zarządu dla Powiatowego Domu Dziecka „Promyk” we Fromborku. 

(załącznik nr 31) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 32. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/183/21. 

 

Ad.16 Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na czas 

oznaczony i zastosowanie bezprzetargowego trybu zawarcia tej umowy. (załącznik nr 33) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

 



Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 34. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/184/21. 

 

Ad.17 Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości w formie 

darowizny od Gminy  Miasta Braniewa na rzecz Powiatu Braniewskiego prawa własności 

nieruchomości stanowiących drogi, zaliczonych do kategorii dróg powiatowych. (załącznik nr 

35) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Komunikacji Rady Powiatu 

Braniewskiego. (załącznik nr 36) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 37. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/185/21. 

 

Ad.18 Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na nabycie  nieruchomości w formie 

darowizny od Gminy Pieniężno na rzecz Powiatu Braniewskiego prawa własności 

nieruchomości stanowiących drogi, zaliczonych do kategorii dróg powiatowych. (załącznik nr 

38) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Komunikacji Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 39. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/186/21. 

 



Ad.19 Podjęcie uchwały RP. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy 

nieruchomości gruntowej na czas dłuższy niż 3 lata oraz odstąpienie od obowiązku 

przetargowego trybu zawarcia tej umowy. (załącznik nr 40) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Komunikacji Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 41. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/187/21. 

 

Ad.20 Podjęcie uchwały RP. w sprawie powierzenia Gminie Miasta Braniewa zadania 

zarządzania powiatową drogą publiczną. (załącznik nr 42) 

 

Przewodniczący Rady zgłosił poprawkę do projektu uchwały - zmiana dotyczy par. 1 pkt 2. 

„Powierzenie zadania, o którym mowa w ust. 1 oraz szczegółowe określenie zasad 

finansowania zadania, nastąpi na okres od dnia 01 kwietnia 2021 roku do dnia 31 grudnia 2021 

roku na mocy porozumienia zawartego pomiędzy Zarządem Powiatu Braniewskiego a 

Burmistrzem Braniewa.” 

 

 W związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie  przyjęcie Podjęcie 

uchwały Rady Powiatu w sprawie przyjęcia poprawki do projektu uchwały w sprawie 

powierzenia Gminie Miasta Braniewa zadania zarządzania powiatową drogą publiczną., 

głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 43. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został 

zaopiniowany pozytywnie przez Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Komunikacji 

Rady Powiatu Braniewskiego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 44. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/188/21. 

 



Ad.21 Podjęcie uchwały RP. w sprawie przejęcia niektórych zadań z zakresu administracji 

rządowej związanych z kwalifikacją wojskową w 2021 roku.. (załącznik nr 45) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi.  

 

Radny L. Dziąg – „czy powiat przyjmuje zadania wyłącznie wypłacenia poborów dla komisji 

czy także inne?  

Starosta K. Motyka – „my jako powiat prowadzimy samą  organizację a jeżeli chodzi o 

dofinansowanie, wszystkie koszty pokrywa wojewoda. Do naszych obowiązków należy cała 

organizacja, czyli znalezienie miejsca, gdzie ta komisja kwalifikacyjna będzie przeprowadzana, 

przewodniczącego komisji, czyli lekarza również zabezpieczamy, zabezpieczamy pielęgniarki 

i pracowników oraz  pracownika świetlicowego. W tym roku z uwagi na pandemię 

zabezpieczamy także punkt kontroli temperatury i dodatkowy punkt przebywania osób, które 

zgłaszają się na kwalifikację.  

 

Więcej pytań nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie 

jego przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 46. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/189/21. 

 

Ad.22 Podjęcie uchwały RP. w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady 

Powiatu Braniewskiego na 2021 rok. (załącznik nr 47) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 48. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/190/21. 

 

Ad.23 Podjęcie uchwały RP. w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Braniewskiego 

na 2021 rok. (załącznik nr 49) 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 50. 

 



za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/191/21. 

 

Ad.24 Podjęcie uchwały RP. w sprawie podziału środków przyznanych Powiatowi 

Braniewskiemu przez Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na zadania 

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych w 2021roku. 

(załącznik nr 51) 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że powyższy projekt uchwały został zaopiniowany 

pozytywnie przez Komisję Budżetu i Rozwoju Gospodarczego Powiatu Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

 

Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały i zapytał czy są do niego uwagi. Radni nie 

mieli uwag, w związku z powyższym Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jego 

przyjęcie, głosowało 15 radnych, co stanowi załącznik nr 52. 

 

za –      15                  przeciw –    0            wstrzymało się – 0                 nie głosowało-0 

 

Uchwała została przyjęta - Nr XXIII/192/21. 

 

Ad.25 Sprawy bieżące. 

 

Radny L. Dziąg – „ czy plany pracy Rady i Komisji powinien zgłaszać  zarząd czy prezydium 

rady? Wydaje mi się, że prezydium rady. I czy zarząd podjął jakieś starania o zdobycie 

pieniędzy na windę w starostwie”. 

Starosta K. Motyka – „na ten czas zabezpieczyliśmy w budżecie pieniądze na wykonanie 

projektu windy”. 

Radny A. Mieczaniec – „w ostatnim czasie na portalu społecznościowym Facebook można 

było przeczytać wiele informacji o terenach Powiatu Braniewskiego.  Pan Starosta miał okazję 

spotkać się z ministrem A.Adamczykiem i przedstawić projekt wybudowania obwodnicy na 

terenie Braniewa. Z innych informacji można się dowiedzieć, że złożona została  interpelacja 

Radnego Sejmiku M. Kazimierczuka do marszałka województwa  w związku z budową 

obwodnicy, w ramach środków z krajowego funduszu budowy dróg lokalnych. Też słyszeliśmy 

o tym, że mają być wznowione  prace dla linii kolejowej na trasie z Braniewa do Malborka”. 

Starosta K. Motyka – „zostało podpisane pismo przez trzech samorządowców, Burmistrza 

Miasta Braniewa, Wójta Gminy Braniewo i przeze mnie. Pismo to  zostało wręczone ministrowi 

Infrastruktury. Pismo jest kontynuacją naszych starań prawie od 2 lat. Odbyło się także 

spotkanie z Wiceministrem Infrastruktury w sprawie obwodnicy. Na chwilę obecną czekamy 

na informację, czy obwodnica zostanie wpisana do rządowego programu 100 obwodnic”. Jeżeli 

chodzi o kolej nadzalewową, to 18 marca 2021 roku odbędzie się konferencja organizowana 

przez Gminę i Miasto Frombork. Z informacji wcześniejszych dowiedziałem się, że PKP PLK 

chciałoby nieodpłatnie przekazać grunty gminom, na których jest obecna linia kolejowa”. 



Radny A. Mieczaniec – „jak miałby wyglądać przebieg obwodnicy, jeżeli chodzi o propozycje 

Pana Starosty.  I czy zadanie to jest w ramach Narodowego Funduszu Dróg Lokalnych, czy 

jednak jest to odrębne działanie”. 

Starosta K. Motyka -  „Rządowy program 100 obwodnic ma na celu wskazanie inwestycji w 

zakresie drogowych obejść miejscowości, dzięki którym nastąpi wyprowadzenie ruchu z 

zatłoczonych miejscowości, co z kolei przyniesie szereg korzyści, w tym szczególnie poprawę 

bezpieczeństwa ruchu drogowego oraz poprawę sytuacji związanej z natężeniem ruchu przez 

m.in. rozdzielenie ruchu ciężarowego od ruchu pasażerskiego czy pieszego. Wiemy o tym, że 

program 100 obwodnic, jako ilości stu nie jest zamknięty i możemy jeszcze liczyć na to, ze na 

listę nas dopiszą. Zadanie to raczej  nie będzie realizowane z Funduszu Dróg Lokalnych czy 

Funduszu Dróg Samorządowych a z Programu budowy 100 obwodnic na lata 2020 – 2030”. 

Radny K. Kowalski – „chciałbym przede wszystkim wyjaśnić i odnieść się do informacji,  

pojawiającej w przestrzeni publicznej, dotyczącej sytuacji w naszym szpitalu Powiatowym 

Centrum Medycznym. W październiku 2020 roku odbyło się spotkanie Prezes PCM, Starosty 

Braniewskiego i moje, kiedy to zgłaszaliśmy wtedy już ostry  sprzeciw dla decyzji, która została 

nam przedstawiona przez Urząd Wojewódzki i NFZ. Otóż szpital braniewski miał być szpitalem 

jednoimiennym. Zostało zrobione wszystko na ten czas, co było możliwe. I tu chciałbym 

skierować podziękowania dla Radnych Powiatu Braniewskiego i Zarządu Powiatu za 

zrozumienie i za wsparcie. Stworzyliśmy oddział Covidowy, oddział 40 łóżkowy, ale 

utrzymując jednocześnie pozostałe oddziały, które miały podpisane  i zawarte umowy z NFZ. 

Oczywiście nie zostało to bez echa, ponieważ kosztowało to nas sporo wydatków, sporo 

nakładów finansowych i logistycznych. Obecna sytuacja, jaka nas teraz spotkała, dotycząca 

Covid-19 i to jest ta 3 fala, wymaga niestety podejmowania trudnych decyzji, w trudnym czasie.      

Tak jak wspomniałem, w związku z nasileniem pandemii, trzeba było stworzyć drugi oddział, 

liczący około 30 łóżek, które będzie już funkcjonowało od 14 marca. A więc łącznie, to będą 

dwa oddziały, w ilości 70 łózek w braniewskim szpitalu. Oddzielna sprawą jest temat personelu 

medycznego. Z problemem braku personelu boryka się nie tylko Powiat Braniewski, jest to 

praktycznie problem w całej Polsce.  My, jako szpital nie możemy też już dzisiaj liczyć na 

pomoc i wsparcie od Wojewody czy z NFZ. W związku z tym, tworząc odział 30 – łóżkowy, 

zostaliśmy zmuszeni, aby zamknąć 2 odziały (odział chirurgiczny i odział położniczo- 

ginekologiczny) i skierować lekarzy na odział Covidowy. Odziały te nie zostały zamknięte, 

tylko zawieszone. Nie jest wcale prawdą, że  szpital w Braniewie będzie zamknięty, bo takie 

opinie się również pojawiały. Ja tylko przypomnę, że oprócz tych dwóch oddziałów , które będą 

zawieszone, będzie funkcjonował nowo wyremontowany odział  internistyczny, odział 

dziecięcy, izba przyjęć, zakład leczniczo-opiekuńczy, rehabilitacje, PeOZety, nocna- 

świąteczna pomoc, laboratorium,  diagnostyka i 3 zespoły ratownictwa medycznego. Chcemy 

stworzyć takie możliwości, aby ratować życie ludzkie, ale też nie zapominamy, żebyśmy 

funkcjonowali z pozostałymi oddziałami i też na bieżąco udzielali pomocy medycznej. Obecnie 

na oddziale przebywa 31 osób , więc jest zapas 9 łóżek covidowych , natomiast już od niedzieli, 

będzie to 30 miejsc dodatkowo. Szczepienia odbywają się planowo, oczywiście w zależności 

od odpowiedniej grupy rekomendowanej przez Ministerstwo Zdrowia. Jednocześnie chciałbym 

w tym miejscu podziękować Ppezes szpitala, szczególne słowa kieruje tutaj pod adresem służby 

medycznej, wszystkich pracowników szpitala, samorządom, które nas też wspierają, wszelkim 

stowarzyszeniom, służbom, ponieważ nie dalibyśmy sobie rady. Chciałbym też podziękować 



bezimiennym, ale tacy też są, wspierają nasz szpital, na tyle, ile mogą. Następnym tematem, 

który chciałbym poruszyć jest temat stanu naszej oświaty. W kwietniu planowaliśmy dni 

otwarte, tzw. „giełdę szkół”. W tym roku wiemy już, że giełda się nie odbędzie, ale spróbujemy  

za pomocą portalów społecznościowych przekazać wszystkie niezbędne informacje dotyczące 

oferty poszczególnych jednostek, co z pewnością pomoże w podjęciu decyzji o wyborze 

przyszłej szkoły. Jeżeli chodzi o rekrutacje, to będzie ona przebiegała  jak w roku poprzednim. 

W LO w Braniewie planujemy 2 oddziały: matematyczno-humanistyczny, biologiczno-

chemiczny; w ZSB w Braniewie 3 oddziały: liceum o profilu wojskowym, odział 

przysposobienia i dwie klasy technikum-  technik informatyk, technik spedytor i budownictwa; 

w ZSZ w Braniewie planujemy 4 oddziały: 2 klasy technikum: technik hotelarstwa, żywienia, 

usług gastronomicznych, ekonomista, rachunkowość oraz 2 klasy zawodowe, wielobranżowe. 

Na zakończenie chciałbym tylko jeszcze poinformować, ze po licznych skargach mieszkańców 

zgłosiłem wniosek na Zarząd Powiatu Braniewskiego w sprawie wprowadzenia zmiany w 

organizacji ruchu w ciągu drogi powiatowej Nr 1381N ul. Stefczyka w Braniewie. 

Zawnioskowałem o wykonanie oznakowanego przejścia dla pieszych oraz budowy oświetlenia 

przy ul. Stefczyka w Braniewie. Powyższe pismo zostało skierowanie do zaopiniowania przez 

Komisję Porządku Publicznego, Spraw Obywatelskich i Komunikacji Rady Powiatu 

Braniewskiego. 

Wicestarosta M. Kudliński – „w ubiegłym roku posiadaliśmy Program Funkcjonalno- 

Użytkowy dla 4 ulic w Braniewie: ul. Mielczarskiego, Warmińska, Wileńska, Wojska 

Polskiego. Na obecną chwilę trwają prace w kwestii pozyskania środków z Funduszu 

Obronności, na trzy ulice: Warmińską, Wileńską, Aleja Wojska Polskiego. Co się tyczy ulicy 

Mielczarskiego, przeprowadziliśmy już wstępne rozmowy oraz korespondencję z Burmistrzem 

Miasta Braniewa. Ulica ta będzie przekazana w zarząd dla miasta Braniewa, aby pozyskać z 

Rządowego Funduszu Budowy Dróg dofinasowanie czyli 80%, pozostałą kwotę 20% 

samorządy: Powiat Braniewski i Miasto Braniewo, po równe 10% . Drugi temat, jaki chciałbym 

poruszyć to podsumowanie zimowego utrzymania dróg. ZDP w Braniewie, jednostka, która 

odpowiada za utrzymanie jakości stanu dróg i zimowe utrzymanie dróg wywiązała się w 

tegorocznej zimie bardzo dobrze; sprzęt pracował niejednokrotnie i w nocy po to, aby tylko 

przejezdność na drogach powiatowych była zachowana. Chciałbym dla Zarządu Powiatu, Rady 

Powiatu podziękować za wcześniejsze podejmowanie decyzje na zakup sprzętu. Sprzęt – 

remonter czy posypywarka służą mieszkańcom Powiatu Braniewskiego. Trzeci temat, który 

chciałbym poruszyć to remont w Starostwie Powiatowym.  Obecnie trwają prace w budynku 

Starostwa,  polegające na wymianie instalacji elektrycznej, która by zabezpieczała prawidłowe 

funkcjonowanie wszystkich urządzeń na poszczególnych piętrach”. 

Radny L. Dziąg –„ stary ZOL miał być wyremontowany, wręcz rozbudowany. Czy coś się z 

tym dzieje? I zaciekawił mnie profil matematyczno-humanistyczny w LO w Braniewie. Ja sobie 

nie bardzo wyobrażam humanistę, który się zajmuje matematyką. Chciałbym się trochę więcej 

na ten temat dowiedzieć”. 

Radny K. Kowalski – „kierunek matematyczno- humanistyczny powstał z dwóch powodów: 

brakująca kadra oraz zapotrzebowanie uczniów na taki kierunek. Jeżeli chodzi o ZOL na chwilę 

obecną jest pomysł, aby powstał po byłym Internacie w Pieniężnie, ponieważ chcemy 

adoptować ten budynek; jest on w takim stanie, że po poniesieniu pewnych wydatków można 

przywrócić go do używania, żebyśmy mogli go przekształcić i  dostosować, z czasem byśmy 



ZOL przenieśli do Pieniężna. Na chwilę obecną, gdy zamykany jest Oddział Chirurgiczny to 

na te dni, które są potrzebne do wykonania prac remontowo – budowlanych w starym ZOL-u, 

pacjenci z zostaną przeniesieni na ten oddział. Natomiast jeżeli chodzi o Oddział Geriatryczno 

– Psychiatryczny, to doszliśmy do wniosku, żeby pacjentów nie przenosić, gdyż ciężko to 

znoszą.  

Przewodniczący Rady Powiatu Ł. Korneluk – „sytuacja z powstaniem drugiej placówki 

ZOL-u będzie odpowiadała na zapotrzebowanie społeczne. Jesteśmy takim społeczeństwem 

starzejącym się, więc będziemy mieć większe możliwości zagospodarowania tego terenu. W 

ubiegły czwartek odbyłem ponad godzinne spotkanie z Burmistrzem Pieniężna, i składam 

serdeczne podziękowania dla pana burmistrza, pracowników urzędu za pomoc w 

organizacyjnych sprawach, formalnościach i w sporządzeniu dokumentacji.  

Na zakończenie Przewodniczący Rady Ł. Korneluk złożył wszystkim Radnym Powiatu, 

mieszkańcom powiatu najserdeczniejsze życzenia zbliżających się Świat Wielkanocnych. 

  

Ad.26 Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Ł. Korneluk zakończył 

obrady XXIII sesji Rady Powiatu o godz. 10:30 

 

 

Protokół sporządziła:    
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